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Eveniment mondial la Budeasa ÅŸi dislocare uriaÈ™Äƒ de forÈ›e, cu implicarea FederaÈ›iei RomÃ¢ne de Kaiac Canoe, care 
organizeazÄƒ la Baza NauticÄƒ Budeasa Campionatul Mondial de Kaiac-Canoe pentru juniori. DelegaÈ›ii care vor Ã®nsoÈ›i 
sportivii participanÅ£i la competiÈ›ia de nivel mondial, ce totalizeazÄƒ nu mai puÅ£in de 1.600 de oameni din Ã®ntreaga lume, 
vor veni Ã®n ArgeÈ™ pentru cÃ¢teva zile. ÃŽncÄƒ de la Ã®nceputul lunii martie s-a dat startul pregÄƒtirilor, iar preÈ™edintele 
FederaÈ›iei RomÃ¢ne de Kaiac Canoe a venit Ã®n mai multe rÃ¢nduri Ã®n ArgeÈ™, bucurÃ¢ndu-se de sprijinul autoritÄƒÅ£ilor 
locale, ori de cÃ¢te ori l-a solicitat. De la asigurarea serviciilor de cazare ÅŸi transport pÃ¢nÄƒ la mÄƒsuri de siguranÈ›Äƒ È™i 
protecÈ›ie a sportivilor, de la lucrÄƒri de amenajare a lacului, pÃ¢nÄƒ la asfaltÄƒri ale drumurilor aflate pe traseul spre locul 
competiÅ£iei - totul a fost stabilit Ã®n cele mai mici amÄƒnunte.

SpecialiÈ™tii de la Ape dragheazÄƒ lacul

Pentru a oferi posibilitatea desfÄƒÈ™urÄƒrii unui eveniment de o asemenea amploare Ã®n condiÅ£ii foarte bune, reprezentanÅ£ii 
AdministraÅ£iei Bazinale de ApÄƒ ArgeÈ™-Vedea au luat È™i ei primele mÄƒsuri. ÃŽn urma unei analize fÄƒcute Ã®mpreunÄƒ cu 
specialiÈ™tii Ã®n logisticÄƒ din cadrul FederaÈ›iei RomÃ¢ne de Kaiac Canoe, Ã®n perioada urmÄƒtoare va fi adusÄƒ o dragÄƒ, care va 
curÄƒÅ£a albia. AceastÄƒ operaÈ›iune este foarte importantÄƒ pentru a asigura competitorilor o Ã®ntoarcere a ambarcaÈ›iunilor Ã®n 
siguranÈ›Äƒ.

Se lÄƒrgesc douÄƒ curbe sÄƒ poatÄƒ intra autocarele

ReprezentanÈ›ii Consiliului JudeÈ›ean au solicitat primarilor din comunele Bascov È™i Budeasa, dar È™i specialiÈ™tilor din cadrul 
Regiei de Drumuri, sprijinul pentru a lÄƒrgi douÄƒ curbe situate pe traseele spre baza nauticÄƒ: una Ã®n Budeasa, pe drumul 
dinspre MÄƒrÄƒcineni, traseu pe care vor sosi sportivii cazaÈ›i Ã®n Mioveni, iar cea de-a doua Ã®n Bascov, dinspre DC 219 A 
Bascov-Budeasa spre tribunÄƒ È™i Hotelul Star. LucrÄƒrile vor fi demarate Ã®n cel mai scurt timp - au dat asigurÄƒri 
reprezentanÈ›ii Consiliului JudeÈ›ean ArgeÈ™. Mai mult, aceÈ™tia, prin intermediul primarilor Gheorghe Stancu È™i Mihai 
Rachieru, au discutat deja cu proprietarii privaÈ›i care au terenuri Ã®n zona cu pricina.

Hotelurile din PiteÈ™ti È™i Mioveni - rezervate pentru delegaÈ›i

Pentru mult aÈ™teptatul eveniment au fost deja pregÄƒtite È™i angajamentele cu agenÈ›ii economici din domeniul hotelier. Astfel 
cÄƒ pentru perioada competiÅ£iei s-a stabilit ca sportivii sÄƒ fie cazaÈ›i la hoteluri din PiteÈ™ti È™i Mioveni.

Publitrans va asigura transportul

Primarul PiteÈ™tiului, Cornel IonicÄƒ, a purtat deja discuÈ›ii cu preÈ™edintele FRKC, Ioan BÃ¢rlodeanu, care a cerut sprijin 
pentru transportul delegaÈ›iilor cÄƒtre Baza NauticÄƒ. La rÃ¢ndul sÄƒu, preÈ™edintele Consiliului JudeÈ›ean, Dan Manu, a solicitat 



administraÈ›iei locale o linie specialÄƒ pe perioada celor trei zile pentru transportul piteÈ™tenilor care doresc sÄƒ participe la 
eveniment: â€žVom acorda tot sprijinul necesar Ã®n acest sens. De fiecare datÄƒ cÃ¢nd ni l-au cerut, am achiesat È™i la fel vom 
face È™i acum. DeocamdatÄƒ vom discuta posibilitatea asigurÄƒrii transportului ÅŸi preÈ›ul cu reprezentanÈ›ii FederaÈ›iei RomÃ¢ne 
de Kaiac Canoe È™i cÄƒutÄƒm soluÈ›ii pentru liniile de transportâ€•, ne-a declarat primarul Cornel IonicÄƒ.

Paza È™i ordinea - asigurate de PoliÈ›ie, Jandarmerie, dar È™i alte instituÈ›ii

Conform inspectorului-È™ef Ionel Ispir, Inspectoratul JudeÈ›ean de PoliÈ›ie va disloca toate efectivele necesare pentru 
asigurarea pazei È™i ordinii publice. â€žVom avea echipaje de la Serviciul Rutier Ã®n permanenÈ›Äƒ, vom avea poliÈ›iÈ™ti Ã®n zonÄƒ È™i 
Ã®n preajma unitÄƒÈ›ilor de cazare. Deja am stabilit anumite detalii cu reprezentanÈ›ii FederaÈ›iei RomÃ¢ne de Kaiac. De 
asemenea, am discutat la nivel de protocol cu colegii jandarmi, care È™i ei vor avea dislocaÈ›i atÃ¢È›ia oameni cÃ¢t va fi nevoieâ€•, 
ne-a declarat inspectorul-È™ef Ionel Ispir. ÃŽn ceea ce priveÈ™te mÄƒsurile sporite de securitate, acestea vor fi asigurate de 
serviciile speciale.

CFR va semnaliza corespunzÄƒtor trecerea de cale feratÄƒ dintre Bascov ÅŸi Budeasa

Oficiali din cadrul CFR regionala PloieÈ™ti au primit de asemenea informÄƒri despre acest eveniment din partea Consiliului 
JudeÈ›ean ArgeÈ™, principala preocupare fiind legatÄƒ de trecerea de cale feratÄƒ aflatÄƒ la doi paÅŸi de baza nauticÄƒ. 
ReprezentanÅ£ii CFR au dat asigurÄƒri cÄƒ trecerea de cale feratÄƒ va beneficia de semnalizare corespunzÄƒtoare È™i cÄƒ vor avea 
loc lucrÄƒri de defriÈ™are, pentru o cÃ¢t mai bunÄƒ vizibilitate a liniei de cale feratÄƒ, cunoscut fiind faptul cÄƒ Ã®n aceastÄƒ zonÄƒ au 
avut loc de-a lungul timpului accidente nefericite.

CJ va oferi un picnic È™efilor delegaÈ›iilor din cele 160 de È›Äƒri prezente la competiÈ›ie

PreÈ™edintele Dan Manu a vÄƒzut avantajele pe care judeÅ£ul nostru le poate obÅ£ine din acest eveniment, ÅŸi anume 
posibilitatea de a promova ArgeÅŸul ÅŸi valorile sale, implicÃ¢ndu-se activ Ã®n organizarea campionatului mondial de kaiac-
canoe. Astfel, Consiliul JudeÅ£ean va organiza o masÄƒ cÃ¢mpeneascÄƒ la Muzeul GoleÈ™ti, unde vor fi prezentate È™efilor de 
delegaÈ›ii toate produsele gastronomice autohtone. Mai mult, preÈ™edintele CJ a discutat È™i cu reprezentanÈ›ii Dacia pentru a 
pune la dispoziÈ›ia È™efilor de delegaÈ›ii 9 automobile Duster, un al zecelea automobil fiind prezent ca exponat la Muzeul 
GoleÈ™ti. â€žEste un eveniment foarte important È™i o ocazie excelentÄƒ pentru a le arÄƒta vizitatorilor brandurile autohtone cu care 
ne mÃ¢ndrimâ€• â€“ a spus Dan Manu.

PreÅŸedintele FederaÅ£iei: â€žBascovul â€“ important centru european de kaiac-canoeâ€•

FederaÅ£ia RomÃ¢nÄƒ de Kaiac-Canoe ÅŸi-a mobilizat toate forÅ£ele pentru organizarea acestui eveniment, iar preÅŸedintele 
federaÅ£iei practic â€žs-a mutatâ€• la PiteÅŸti, fiind mai tot timpul prezent aici pentru a pune la punct toate detaliile. 100.000 de 
euro sunt banii pe care FRKC i-a investit Ã®n cele patru zile de concurs mondial, competiÈ›ia din judeÈ›ul nostru fiind È™i 
televizatÄƒ. â€žVom organiza evenimente de acest gen pÃ¢nÄƒ Ã®n anul 2021, deci Bascovul va deveni un centru european 
important pentru astfel de competiÈ›ii din zona aceasta. Sigur cÄƒ baza este pusÄƒ la punct Ã®n cele mai mici amÄƒnunteâ€•, ne-a 
declarat preÅŸedintele FRKC Ioan BÃ¢rlodeanu, care ne-a mai precizat cÄƒ pentru paza È™i protecÈ›ia sportivilor federaÅ£ia a 
Ã®ncheiat mai multe contracte cu firme specializate din BucureÈ™ti.

Directorul Complexului Sportiv NaÅ£ional Bascov-Budeasa, fostul ministru Georgiu GingÄƒraÈ™, alÄƒturi de preÈ™edintele 
FRKC au organizat totul pÃ¢nÄƒ la cele mai mici detalii. Este cunoscut faptul cÄƒ Ã®n urmÄƒ cu doi ani la Baza NauticÄƒ s-au 
fÄƒcut investiÈ›ii majore, de la reabilitarea tribunelor pÃ¢nÄƒ la reabilitarea sÄƒlii de sport, construirea unei noi sÄƒli de sport, 
reabilitarea hotelului, construirea È™i montarea unei tabele electronice. Cu alte cuvinte, baza sportivÄƒ este pregÄƒtitÄƒ pentru 
gÄƒzduirea unei competiÈ›ii la nivel mondial.



Sursa: Saptamanalul Ancheta


